



MAJLIS DAERAH HULU TERENGGANU TERENGGANU DARUL IMAN

KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebutharga ini dipelawa kepada Kontraktor-Kontraktor Bumiputera G2 dari Negeri Terengganu yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dalam Gred Kategori dan pengkhususan yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja berikut :-

Bil.	Butir-Butir Tawaran	Gred/Kategori & Pengkhususan	Tarikh & Tempat Lawatan Tapak / Taklimat	Syarat Penyertaan Sebutharga	Harga Dokumen	Tarikh Sebutharga Tutup
1	MDHTR.00/73/2023/0003 No. SBHG MDHT 04/2023 MEMBINA DAN MENYIAPKAN KIOSK JUALAN DI KAWASAN BANDAR KUALA BERANG, MD HULU TERENGGANU	Gred G2 Pengkhususan BO4 & CE21 Sijil Suruhanjaya Syarikat (SSM), Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Taraf Bumi (STB)	Kehadiran Diwajibkan Tarikh : 2 April 2023 (Ahad) Masa : 10.00 Pagi Tempat : Bilik Mesyuarat Utama, Majlis Daerah Hulu Terengganu.	Hadir Lawatan Tapak/Taklimat Hanya petender yang MENGEMUKAKAN SLIP BAYARAN SAHAJA (Tandatangan dan Cop Rasmi Kontraktor Pada Slip) akan menerima Dokumen Sebutharga	RM30.00 Senaskah -Bayaran tidak akan dikembalikan	Isnin 10 April 2023 Jam 12.00 tengahari Tawaran yang lewat tidak akan diterima
2	MDHTR.00/73/2023/0004 No. SBHG MDHT 05/2023 MEMBAIK PULIH DAN MENAIK TARAF DEWAN SIVIK AJIL, MD HULU TERENGGANU	Gred G2 Pengkhususan BO4 & CE21 Sijil Suruhanjaya Syarikat (SSM), Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Taraf Bumi (STB)	Penama Pada Sijil Sahaja Layak Bagi Lawatan Tapak	Dokumen Sebutharga boleh diperolehi Di Pejabat MAJLIS DAERAH HULU TERENGGANU MULAI TARIKH 2/04/2023 Hingga 9/04/2023 (9 pagi Hingga 4 Petang) (Bahagian Kejuruteraan) Kecuali cuti am Bayaran Secara Atas Talian kepada Nombor Akaun Rasmi Milik MAJLIS DAERAH HULU TERENGGANU 013032500014 (Maybank)		

Bil.	Butir-Butir Tawaran	Gred/Kategori & Pengkhususan	Tarikh & Tempat Lawatan Tapak / Taklimat	Syarat Penyertaan Sebutharga	Harga Dokumen	Tarikh Sebutharga Tutup
				<p>(TARIKH BAYARAN) pada 2 Mac 2023 Hingga 9 Mac 2023 12.00 Tengahari</p> <p>Sila bawa salinan bukti pembayaran (slip bayaran) semasa mengambil Borang Sebutharga</p>		

Naskah Sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermetri serta bertulis No. Sebutharga dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di alamat: - Yang Dipertua Majlis Daerah Hulu Terengganu, 21700 Kuala Berang, Hulu Terengganu.

Semua kos yang berkaitan dengan tawaran sebutharga di atas adalah tanggungjawab kontraktor. Majlis Daerah Hulu Terengganu tidak akan bertanggungjawab di atas kecuaiian/kesilapan pihak kontraktor berkaitan proses tawaran Sebutharga ini. Majlis Daerah Hulu Terengganu juga tidak terikat menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran atau memberi apa-apa sebab sesuatu tawaran itu ditolak dan juga tidak bertanggungjawab ke atas perbelanjaan tawaran ini.

Kontraktor atau wakil kontraktor yang sah hendaklah sentiasa mengambil perhatian dan mematuhi langkah-langkah pencegahan COVID-19 dan penjarakan sosial oleh Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM) dan Majlis Keselamatan Negara (MKN).



(HAJI LUKEMA MERI BIN SALLEH@ABDUL LATIF)

Yang Dipertua,
Majlis Daerah Hulu Terengganu.

Tarikh : 26 Mac 2023